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Inleiding: 
Gisteren hebben bewoners in de Constantijnstraat en de Nijverheid in Vroomshoop een brief ontvangen 
van VluchtelingenWerk Nederland waarin medegedeeld wordt dat 1 Syrische familie, bestaande uit vader, 
moeder en 5 kinderen, 2 huizen hebben gekregen. Een zoon, die al 3 jaar in Hengelo woont, woont ook 
nog eens separaat van zijn familie. Er zijn dus 3 woningen nodig om 1 familie te huisvesten. Hier hebben 
wij vragen over. 
 
Vraag 1 
Kunt u aangeven waarom 1 familie 2 huizen in Vroomshoop nodig heeft? Wat zijn de motiverende 
redenen geweest? En zijn hier landelijke of gemeentelijke criteria voor of wordt een dergelijke afweging 
per geval gemaakt? 
 
Antwoord 
Met hulp van Mijande en Vluchtelingenwerk Oost Nederland en in samenspraak met de familie en het 
COA is voor huisvesting in twee woningen in dezelfde kern gekozen.  
 
Gelet op de privacy van betrokkenen kunnen wij uw overige vragen niet beantwoorden.   
 
Vraag 2a 
Waarom is er niet gestreefd naar 1 woning voor deze familie, waardoor er minder druk op de woningmarkt 
gelegd wordt? Desnoods in een andere gemeente? Omdat het COA gemeentes vraagt om geschikte 
woningen en Twenterand blijkbaar geen geschikte woning had. Waarom dan toch deze actie?  
 
Antwoord 
Er is overleg met andere gemeenten geweest of de betrokken familie ook elders kon worden gehuisvest. 
Dit is niet gelukt. De gemeente Twenterand heeft zijn verantwoordelijkheid genomen door in samenspraak 
met alle belanghebbenden het gezin in twee huizen dichtbij elkaar te huisvesten.  
 
 



Vraag 2b 
Indien de woning onvoldoende slaapkamers heeft, en hierdoor de afweging is gemaakt voor meerdere 
huizen, was het dan niet beter en goedkoper geweest om de woning te verbouwen? Zodat de hele familie 
in 1 woning had kunnen wonen. Wij vragen dit omdat inwoners die in soortgelijke woningen (koop) wonen, 
dit wel hebben gedaan. Met o.a. dakramen en gipswanden zijn er extra slaapkamers gecreëerd. Plus 
hierdoor was er dus een woning beschikbaar gebleven voor andere mensen.  
 
Antwoord 
De door uw fractie voorgestelde verbouw van één van de twee woningen was geen optie, gelet op de 
omstandigheden. Gelet op de privacy van betrokkenen kunnen wij uw fractie niet vertellen wat deze 
omstandigheden zijn.  
 
Vraag 3 
Door het huisvesten van 1 familie in 3 huizen/woningen worden er ook meer kosten gemaakt. Wij snappen 
dat u slechts voor Twenterand kunt spreken en nemen dus genoegen met de situatie in Vroomshoop. 
Onze vraag is derhalve of u kunt aangeven hoeveel extra kosten worden gemaakt door te kiezen voor 
deze constructie? En welke kosten dit zijn? Inclusief de maandelijkse kosten, zoals bijstand e.d. Want, 
door te kiezen voor 2 huizen moet er meer bijstand uitgekeerd worden, omdat er dan geen of minder 
sprake is van kostendelers. Klopt dit? Hoeveel keert de gemeente maandelijks uit aan deze familie in de 
vorm van uitkeringen?  
 
Antwoord 
Vanwege privacy kunnen wij deze, door uw fractie gestelde vragen, niet beantwoorden.  
 
 
 
 


